



**ELECTION PAR COOPTATION
AU POSTE DE MAIRE**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné par le soussigné que :

- 1^o lors d'une séance extraordinaire du conseil municipal qui se tiendra le lundi 24 avril 2017, à 19h00 dans la salle du conseil de l'hôtel de ville, les conseillers présents éliront l'un d'entre eux au poste de maire;
- 2^o lors de cette séance, la personne élue au poste de maire sera assermentée et entrera en fonction immédiatement.

La procédure relative au processus de nomination et à l'élection d'un maire est disponible en visitant l'adresse internet suivante :

www.westmount.org/election-cooptation

DONNÉ à Westmount, le 18 avril 2017.

Martin St-Jean
Greffier de la Ville / City Clerk

**ELECTION BY CO-OPTATION TO
THE POSITION OF MAYOR**

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned that:

1. at a special sitting of the municipal Council to be held on Monday, April 24, 2017, at 7:00 p.m., in the Council Chamber at City Hall, councillors present will elect one of their number to be Mayor; and
2. at said special sitting, the person elected as Mayor will be sworn in and take office immediately.

The procedure for the nomination process and the election of a mayor is available by visiting the following website:

GIVEN at Westmount, on April 18, 2017.